

Date: 26/04/2020

التاريخ : 2020/04/26

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal

Executive Vice President- COO,

Head of Operation Division

Dubai Financial Market

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم

نائب الرئيس التنفيذي . الرئيس التنفيذي للعمليات، رئيس قطاع

العمليات

سوق دبي المالي

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

Sub: Notification regarding reopening of electronic voting via the electronic services of DFM

الموضوع: إعادة فتح باب التصويت الإلكتروني عبر الخدمات الإلكترونية لسوق دبي المالي

Refence to the above-mentioned subject, as the quorum for the meeting was not met today 26 April 2020, therefore, the meeting is rescheduled to be held on Sunday, May 03, 2020 online at: 02:00 PM, kindly note that the electronic voting will be reopened via the electronic services of DFM from 3:00 PM on Thursday, 30 April 2020 until 12:00 PM on the day of the General Assembly corresponding to Sunday 03 May 2020.

Please register/ login through the smart services application or <https://esrv.dfm.ae> .

Yours sincerely

إشارة إلى الموضوع أعلاه، حيث أنه لم يكتمل النصاب القانوني لإجتماع الجمعية العمومية للشركة اليوم الموافق: 26 ابريل 2020، وحيث تقرر تأجيل الإجتماع لصباح يوم الاحد الموافق 03 مايو 2020 عن بعد / إلكترونياً وذلك في تمام الثانية بعد الظهر، فإننا نرجو إحاطتكم علماً بأنه سيتم إعادة فتح باب التصويت الإلكتروني عبر الخدمات الإلكترونية لسوق دبي المالي من الساعة 3:00 عصراً من يوم الخميس الموافق 30 ابريل 2020 وحتى الساعة 12:00 ظهراً من يوم الجمعية العمومية يوم الاحد الموافق 03 مايو 2020

وذلك عبر التسجيل/ الدخول عبر تطبيق الخدمات الذكية او <https://esrv.dfm.ae>

مع وافر الاحترام

Parvaiz Siddiq

Chief Executive Officer



برويز صديق

الرئيس التنفيذي

cc: Emirates Securities and Commodities Authority. Abu Dhabi, UAE

نسخة الى: هيئة الأوراق المالية والسلع ابو ظبي، الإمارات العربية المتحدة